




**NOTIS TAWARAN SEBUT HARGA
PUSAT SAINS NEGARA
KEMENTERIAN TENAGA, SAINS, TEKNOLOGI, ALAM SEKITAR DAN PERUBAHAN IKLIM (MESTECC)**

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dan Pusat Khidmat Kontraktor / Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut:

TAJUK KERJA	TARAF SYARIKAT	KELAS KATEGORI PENGKHUSUSAN	TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK (WAJIB)	BUTIRAN UNTUK MENDAPATKAN DOKUMEN	TEMPAT, TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
<p>KERJA-KERJA NAIKTARAF PERSEKITARAN LANSKAP DI PUSAT SAINS NEGARA KUALA LUMPUR</p> <p>(NO SEBUT HARGA: PSN(S)7010/10)</p> <p>PEGAWAI IN-CHARGE:</p> <ol style="list-style-type: none">PUAN NUR AMIRA BINTI ABD WAHAB (03-2089 3510)EN. MD NASIR BIN NGAH (03-2089 3428) <p>Tarikh Iklan: 19 SEPTEMBER 2018</p>	<p>BUMIPUTERA</p> <p>Beralamat di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur/ Putrajaya/ Selangor</p>	<p>Gred : G1 Kategori : B Pengkhususan : B04</p> <p>atau</p> <p>Gred : G1 Kategori : CE Pengkhususan : CE21</p> <p>Berdaftar dengan CIDB</p> <p>Beralamat di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur/ Putrajaya/ Selangor</p>	<p>AUDITORIUM IBNU SINA ARAS 3 PUSAT SAINS NEGARA BUKIT KIARA, KUALA LUMPUR</p> <p>25 SEPTEMBER 2018 (SELASA)</p> <p>Masa Pendaftaran: 10.00 pagi Masa Taklimat: 10.30 pagi</p>	<p>25 SEPTEMBER 2018 (SELASA)</p> <p>(Akan diemelkan kepada Kontraktor yang hadir Taklimat dan Lawatan Tapak sahaja)</p> <p>Harga Dokumen: Percuma</p>	<p>ARAS 3 PEJABAT PENTADBIRAN PUSAT SAINS NEGARA BUKIT KIARA KUALA LUMPUR</p> <p>2 OKTOBER 2018 (SELASA) SEBELUM 12.00 TENGAHARI</p> 

Dokumen sebutharga hanya akan diemelkan kepada kontraktor yang hadir pada hari Taklimat dan Lawatan Tapak sahaja. Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini kontraktor hendaklah membawa **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PERAKUAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN, SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR / KEMENTERIAN KEWANGAN, KAD PENGENALAN** serta **SIJIL ASAL PENGIKTIRAFAN TARAF BUMIPUTERA** jika berkenaan semasa hari Taklimat dan Lawatan Tapak. Salinan sijil Pendaftaran Pusat Khidmat Kontraktor / Sijil pengiktirafan Taraf Bumiputera boleh diterima jika disahkan oleh Pengarah Pusat Khidmat Kontraktor. Dokumen Sebutharga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlarik dan ditulis Nombor Sebutharga di atas sebelah kiri sampul surat.